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Vragen van de leden Uitslag en Jan
de Vries (beiden CDA) aan de
staatssecretaris van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over de
minutenregistratie. (Ingezonden
2 februari 2010)

1
Herinnert u zich dat u op 6 oktober
2009 een reactie heeft gezonden op
de kamerbreed aanvaarde motie Jan
de Vries1, waarin gevraagd wordt om
de minutenregistratie in de
AWBZ-zorg per onmiddellijke ingang
te beëindigen, waarin u voorts
aangeeft in pilots te willen
onderzoeken of kan worden gewerkt
met de zogenaamde zorgleefplannen
in plaats van met de
minutenregistratie? Zijn er pilots bij u
aangemeld en inmiddels gestart? Zo
ja, welke? Zo nee, waarom niet?

2
Bent u bijvoorbeeld bekend met de
voorgenomen pilot van de Rivas
Zorggroep? Worden deze en andere
pilots actief gefaciliteerd door het
Centraal Administratie Kantoor (CAK)
en de Nederlandse Zorgautoriteit
(NZa)? Zo ja, hoe?

3
Wanneer kan de Kamer de resultaten
van deze pilots tegemoet zien, zodat
daarna snel kan worden besloten tot
het beëindigen van de
minutenregistratie?

4
Bent u bereid deze vragen te
beantwoorden vóór het algemeen
overleg over de administratieve
lasten op 11 februari 2010?

1 Kamerstuk 30 597, nr. 59.
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